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Protokół 10/2022 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

w dniu 22 listopada 2022 roku 

 

 

WAK.0012.2.10.2022 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym. Przewodnicząca Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu Pani Agnieszka Powała, powitała członków komisji oraz gości 

uczestniczących w posiedzeniu. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

4. Opiniowanie projektu budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2023. 

5. Opracowanie planu pracy na rok 2023.  

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Komisja przyjęła przez aklamację. 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji.   

 

Przewodnicząca Komisji oddała głos Wicestaroście Konradowi Michalskiemu, który omówił 

następujące projekty uchwał: 

 uchwała Rady Powiatu zmieniająca uchwałę w sprawie zasad rozliczania 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których 

ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, 

udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

a także określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

pedagogów, psychologów, logopedów i nauczycieli realizujących w ramach 

stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym 

obowiązkowym wymiarze godzin zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 

Powiat Legionowski. 

 

Wicestarosta powiedział, że zmiany mają charakter porządkowy dostosowujący uchwałę 

do obowiązującego stanu prawnego w zakresie szkolnictwa. Zmiany dotyczą 

wprowadzenia nowej kategorii stanowisk do katalogu nauczycieli specjalistów – 

nauczycieli pedagogów specjalnych. 

 

Przewodnicząca Komisji podziękowała i rozpoczęła procedurę głosowania. Projekt w/w 

uchwały zaopiniowany został pozytywnie stosunkiem głosów: 

 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 
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 uchwała Rady Powiatu w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych mających siedzibę na obszarze 

Powiatu Legionowskiego. 

 

Wicestarosta powiedział, że zmiany są podyktowane koniecznością dostosowania 

w przedmiotowej uchwale nazwy szkoły i jednostek wchodzących w skład Zespołu Szkół 

w Wieliszewie do obecnie obowiązującej nazwy Zespołu Szkół w Komornicy. 

 

Przewodnicząca Komisji podziękowała i rozpoczęła procedurę głosowania. Projekt w/w 

uchwały zaopiniowany został pozytywnie stosunkiem głosów: 

 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

 uchwała Rady Powiatu w Legionowie zmieniająca uchwałę Nr 255/XXXVI/2021 

Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022. 

 

Skarbnik Powiatu Katarzyna Rembelska powiedziała, że projekt zawiera trzy zmiany 

w zakresie kompetencji komisji: 

1) wprowadzenie planu dotacji podmiotowej w kwocie 46 tys. zł dla niepublicznej 

Specjalnej Szkoły Podstawowej IN-SENS – środki pochodzą z oszczędności 

wygenerowanych w zakresie planu Referatu Edukacji; 

2) zwiększenie planu wydatków z przeznaczeniem na zakup pomocy dydaktycznych 

dla Liceum Ogólnokształcącego im. Marii Konopnickiej w Legionowie – 30.032 tys. 

zł; 

3) zmniejszenie planu wydatków o kwotę 325 tys. zł zaplanowanych na projekt 

i budowę Liceum Ogólnokształcącego w Stanisławowie Pierwszym. Opłacono 

fakturę za I etap inwestycji. Zaangażowano umowy i w tym zakresie należy 

dostosować plan. Zmienia się również plan po stronie dochodów w związku 

z promesą, która przewiduje finansowe zabezpieczenie części zadania. Zadanie 

jest realizowane w ramach Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

Radny Wiesław Smoczyński zapytał, czy wystarczy pieniędzy na dokończenie budowy? 

Skarbnik odpowiedziała, że tak. I etap budowy pokryty został ze środków własnych 

Powiatu. 15 listopada do budżetu Powiatu wpłynęła I transza środków z Polskiego Ładu 

na kontynuację zadania. Na rok 2023 zaplanowano wypłatę II transzy i zakończenie robót 

budowlanych. 

 

Przewodnicząca Komisji podziękowała i rozpoczęła procedurę głosowania. Projekt w/w 

uchwały zaopiniowany został pozytywnie stosunkiem głosów: 

 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

4. Opiniowanie projektu budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2023. 

 

Głos zabrał radny Wiesław Smoczyński, który powiedział, że ma zastrzeżenia do planu 

budżetu. Wiele pozycji dotyczy niepublicznych poradni psychologiczno-pedagogicznych. 

Radny odczytał na głos pozycje dot. poradni wraz z kwotami przewidzianymi na ich 

działalność. Następnie wyraził zdziwienie, że mało pieniędzy przewiduje się na szkoły. 

Radny zgłosił Przewodniczącej Komisji propozycję wprowadzenia do planu pracy komisji 

na 2023 rok tematu dot. poradni psychologiczno-pedagogicznych, gdyż chciałby poznać 

ich programy i sposób działania. W dalszej kolejności radny zdecydowanie podkreślił, że 

za mało pieniędzy planuje się na kulturę. Radny powiedział, że nie wie czy jest gotowy 

opiniować projekt budżetu w dniu dzisiejszym. Zapytał, czy Komisja może zająć się tym 

na następnym posiedzeniu w grudniu? 
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Skarbnik Powiatu, Katarzyna Rembelska wyjaśniła, że środki finansowe na dotacje 

podmiotowe dla niepublicznych poradni psychologiczno-pedagogicznych pochodzą 

z subwencji oświatowej, w której udział mają jednostki samorządu terytorialnego. 

Zadaniem Powiatu jest przekazywanie tych środków. Co do zasad ich działania 

zaproponowała radnemu Wiesławowi Smoczyńskiemu skontaktowanie się z Kierownikiem 

Referatu Edukacji Starostwa. Jeśli chodzi o opiniowanie budżetu, powiedziała, że Komisja 

musi wydać opinię o projekcie budżetu na dzisiejszym posiedzeniu. 

Przewodnicząca Komisji Agnieszka Powała dodała, że niepubliczne poradnie 

psychologiczno-pedagogiczne zajmują się w dużej mierze realizacją wczesnego 

wspomagania rozwoju i dotacje Państwa są przyznawane głównie na ten cel. 

W tym miejscu radny Wiesław Smoczyński zapytał, ile pieniędzy zaplanowano na 

Powiatowy Festiwal Muzyki Kameralnej i Organowej w 2023 r. 

Skarbnik powiedziała, że na organizację i wspieranie działań kulturalnych związanych 

z dziedzictwem narodowym zaplanowano 52 400 tys. zł. W tej pozycji zawarto 

współorganizowanie różnych imprez kulturalnych, w tym Festiwal Muzyki Kameralnej. 

Plan nie przewiduje konkretnej kwoty na ten cel. Wydział Kultury i Promocji w ciągu roku 

wnioskuje o zabezpieczenie kwoty wynikającej z umowy, na organizację danej imprezy. 

Pani Katarzyna Rembelska dodała, że plan jest zmienny i jeżeli zachodzi konieczność, to 

środki są przesuwane. 

Przewodnicząca Komisji, Pani Agnieszka Powała zapytała, czy są jeszcze głosy w dyskusji. 

Zgłoszeń nie było w związku z czym przeprowadzono głosowanie w sprawie 

zaopiniowania projektu budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2023: 

 „Za” głosowali: 

1) Agnieszka Powała 

2) Zenon Durka 

3) Izabela Kownacka 

4) Zenon Kuska 

5) Jacek Szczepański 

6) Tomasz Talarski 

7) Mariusz Śledziewski 

Wstrzymał się od głosu radny Wiesław Smoczyński. 

Projekt budżetu na rok 2023 w zakresie kompetencji Komisji zaopiniowany został 

pozytywnie, stosunkiem głosów: 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym 

Opinia Komisji w sprawie projektu budżetu na 2023 rok stanowi załącznik Nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

5. Opracowanie planu pracy na rok 2023. 

Przewodnicząca Komisji, Pani Agnieszka Powała odczytała propozycję planu pracy. 

Organizacja posiedzeń bez zmian we wtorki o godz. 17.00 przed sesją Rady Powiatu. 

Do planu pracy propozycje zgłosili radny Wiesław Smoczyński – spotkanie 

z przedstawicielami niepublicznych poradni psychologiczno-pedagogicznych i radny Jacek 

Szczepański – w maju komisja wyjazdowa powiązana z powiatowym programem ochrony 

nad zabytkami. Po uwzględnieniu propozycji Komisja przystąpiła do głosowania 

w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji na rok 2023: 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 
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Plan pracy komisji na rok 2023 stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

Protokół nr 9/2022 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu  w dniu 25 

października 2022 r. przyjęty został jednogłośnie stosunkiem głosów: 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

7. Wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji podziękowała za udział w posiedzeniu i zamknęła posiedzenie. 

         

 

        Przewodnicząca 

       Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

  

                Agnieszka Powała 

 

 

 
Protokół sporządziła: 

Karolina Chrobot 


